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Ordningsvakter till Spånga 

 

Efter de flera grova brott som skett i Spånga under hösten tittar boende nu på möjligheten att 

gå ihop och hyra in vakter till området, vilket Spångatidningen skriver om den 2/11 2017.  

Det är uppenbart att situationen håller på att bli ohållbar.  

  

Det här är i grund och botten en fråga för polisen och rättsväsendet, men Stockholms stad och 

stadsdelsnämnden måste göra allt vi kan för att situationen ska förbättras. Ordningsvakter kan 

avlasta polisen i deras arbete, öka tryggheten för de boende och företagarna i området och 

bidra till att brott förhindras.  

  

Moderaterna har vid flertalet tillfällen föreslagit att demokratimedel ska kunna användas för 

att anställa ordningsvakter i bl.a. Tensta centrum. Vi utökar nu detta förslag till att gälla hela 

stadsdelen – även Spånga centrum.  

  

Vi föreslår därför att stadsdelen genomför ett projekt där stadsdelen finansierar 

ordningsvakter införs på prov även i Spånga. Det är en fråga om frihet och trygghet för de 

som bor där och det kan genomföras med ganska kort varsel. Det är viktigt att försöket får 

hålla på så länge att det går att göra en kvalitativ utvärdering av det. Vi tänker oss därför en 

försöksperiod om ett år.  

  

Moderaterna i stadsdelsnämnden Spånga-Tensta föreslår därför:  

  

 Att nämnden uppdrar åt förvaltningen att undersöka möjligheterna för att påbörja en 

försöksverksamhet med ordningsvakter för att öka tryggheten i Spånga centrum  

 

 

 

Markus Brigander 

Moderaterna  


